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Zápis  
ze 4. jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, 

které se konalo dne 29. 5. 2023 v místnosti A 411a od 17:35 do 19:05 
hodin 

 
Přítomní členové komise: David Krůta, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. Michal Kočí, Mgr. 
Josef Nerušil, Doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Mgr. Josef Zběhlík, DiS., Mgr. Šárka 
Gandalovičová, Ing. Jan Šnajdr, Ing. Veronika Vetýšková 
 
Omluvení členové komise: 0 
 
Hosté: Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Ondřej Lípa, Mgr. Antonín Barák, PhDr. Roman 
Vaculka, Bc. Michaela Buchníčková, PhDr. Bc. Jana Churáčková 
 
Jednání komise bylo zahájeno v 17:35 hodin. 
 
Program:  

1. Schválení hostů. 
2. Schválení ověřovatele zápisu. 
3. Schválení programu. 
4. Host Mgr. Ondřej Lípa – vyhodnocení projektu Trenéři ve škole. 
5. Informace o změnách ve vedení ZŠ Gutova. 
6. Informace o zavádění supervize v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10. 
7. Informace o plánovaných opravách v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10. 
8. Informace o změnách v platových poměrech ředitelů v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 

10. 
9. Informace o přípravě a realizaci ceny bratří Čapků. 
10. Problematika škol v přírodě. 

 
1. Schválení hostů. 

Předseda přivítal všechny přítomné a vyzval k hlasování o schválení přítomnosti hostů. 
pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0   
 

2. Schválení ověřovatele zápisu. 
Předseda KVV navrhnul jako ověřovatele zápisu Doc. Ing. Lucii Sedmihradskou. 
pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0 
 

3. Schválení programu. 
Předseda KVV vyzval k hlasování o změně programu dle návrhu Mgr. Michala Kočího. 
pro: 1  proti: 0 zdržel se: 7 
 
Dále se hlasovalo o rozšíření programu o bod č. 10. Problematika škol v přírodě.  
pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0 
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Původní program rozšířený o bod č. 10 Problematika škol v přírodě byl schválen následovně: 
pro: 7  proti: 0 zdržel se: 1 
 

4. Host Mgr. Ondřej Lípa – vyhodnocení projektu Trenéři ve škole.  
Zástupci instituce Trenéři ve škole z.s. (Mgr. Lípa, Mgr. Barák) spolu s Mgr. Počarovským 
představili projekt Trenéři ve škole, který je založen na zapojení proškolených sportovních 
trenérů do hodin tělesné výchovy na 1. stupni základních škol. Projekt funguje již 4. rokem, 2. 
rok je podporován dotací HMP. Jedním ze základních principů programu je zákaz náborování. 
Je kladen důraz na spolupráci s učiteli a jejich zapojení do samotných cvičení a her. Jedná se o 
1 hod týdně při pětitýdenní rotaci bloků. Trenéři nejsou zaměstnanci školy, nezasahují do 
klasifikace žáků. Zatím je smluvní vztah s MČ P10, do budoucna lze uvažovat o vztahu přímo 
se ZŠ. 
Ze ZŠ MČ P10 se projektu účastnilo 12 ZŠ (mimo sportovní ZŠ Eden). Dle výsledků 
dotazníkového šetření je spokojenost ředitelů ve všech hodnocených bodech většinou 100 % 
(kvalita trenérů, spolupráce, spokojenost učitelů, motivace žáků, koordinace projektu). 
Od září 2023 je navrhována účast všech prvních tříd našich 12 ZŠ a lze předpokládat, že projekt 
bude pokračovat až do 3. třídy. V zásadním věku žáků se tak vytváří pozitivní vazba dětí 
k pohybovým aktivitám, které ovlivňují jejich fyzické a mentální zdraví a rozvoj mozku. 
Doporučuje se podat žádost o grant z HMP. 
 
V 17,49 hod se na jednání KVV dostavil Mgr. Josef Nerušil. 
 
Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, které je Přílohou č. 1 tohoto zápisu.  
pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

5. Informace o změnách ve vedení ZŠ Gutova. 
Mgr. Počarovský informoval o výsledku jednání konkursní komise na obsazení místa ředitele 
ZŠ Gutova. Od 1. 8. 2023 je do funkce jmenována Mgr. Jaroslava Černá.  
Za dlouholetou kvalitní práci je doporučována odměna stávajícímu řediteli ZŠ Gutova Mgr. 
Vonešovi. 
Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, které je Přílohou č. 2 tohoto zápisu. 
pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0  nepřítomen: Mgr. Zběhlík 
 
 

6. Informace o zavádění supervize v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha10. 
Mgr. Počarovský konstatoval, že proběhnou semináře pro MŠ, ZŠ k supervizi jako nástroje 
k zajištění rozvoje pedagogů a ředitelé se rozhodnou sami, zda supervizi zavádět nebo 
pokračovat v individuální či týmové supervizi. Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, 
které je Přílohou č. 3 tohoto zápisu. 
pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0  nepřítomen: Mgr. Zběhlík 
 

7. Informace o plánovaných opravách v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10. 
Mgr. Počarovský informoval o plánovaných opravách a rekonstrukcích na školách v roce 2023 
a vyjádřil poděkování paní místostarostce Olze Koumarové za spolupráci.  
Dále uvedl, že výstavba nové MŠ Bajkalská není zastavena, předpokládá se kolaudace 
v 7/2023. Pro novou ZŠ V Olšinách (360 dětí) bude zřízen expertní tým, procesní záležitosti 
jsou již v přípravě. 
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Mgr. Počarovský také informoval o zápisech do MŠ, ZŠ. I na Praze 10 existuje tzv. spádová 
turistika. Bohužel jsou zatím neumístěny 3 spádové děti ZŠ Břečťanová. 
Ředitelka ZŠ Eden upozornila na to, že seznam dětí z evidence obyvatel neodpovídá 
aktuálnímu stavu, což velice komplikuje zápisy. 
Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, které je Přílohou č. 4 tohoto zápisu. 
pro: 8  proti: 0 zdržel se: 1   
 

8. Informace o změnách v platových poměrech ředitelů v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ 
Praha 10. 

Mgr. Počarovský navrhuje zvýšit osobní ohodnocení ředitelům příspěvkových organizací MČ 
P10, aby dosáhli alespoň výše celostátního průměrného platu. 
Ředitelka ZŠ Eden poděkovala za tento návrh Mgr. Počarovskému jménem všech ředitelů 
příspěvkových organizací. 
Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, které je Přílohou č. 5 tohoto zápisu. 
pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0  
 
 

9. Informace o přípravě a realizaci ceny bratří Čapků.  
Mgr. Počarovský navrhuje, aby 5. 10. 2023 na Světový den učitelů, byli oceněni 3 nejlepší 
pedagogové MŠ a 3 nejlepší pedagogové ZŠ. Nominovat je bude pedagogický sbor, dětský 
parlament a vybírat komise složená z expertů. 
Doc. Sedmihradská upozornila na „opakované vítěze“ a navrhla inspirovat se v anketě Zlatý 
Ámos. 
Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, které je Přílohou č. 6 tohoto zápisu. 
pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0  
 

10. Problematika škol v přírodě.  
Mgr. Počarovský informoval o záměru již neuzavírat trojstrannou smlouvu na školy v přírodě 
na Horském hotelu a tak ukončit finanční podporu pobytů žáků. Uspořené finanční prostředky 
budou následně použity pro školy v jiné podobě. Na pobyt na Horském hotelu by si školy 
smlouvu s protistranou uzavíraly samy. 
Je nezbytné v co nejkratší době přijmout rozhodnutí, a to v souvislosti s přípravou rozpočtu na 
rok 2024 a s případnou změnou smluvních vztahů vůči společnostem PRAHA 10 – Rekreace, 
a.s., PRAHA 10 – Majetková, a.s. 
Dle ředitelky ZŠ Eden lze pro děti ze sociálně slabých rodin využít např. Balíček pomoci 
Pražanům, nadační fondy. 
Doc. Sedmihradská navrhla na některé z příštích jednání KVV předložit informace o sociálních 
fondech na školách. 
Mgr. Kočí konstatoval, že k tomuto zásadnímu bodu členové KVV neobdrželi žádné podklady. 
Do zápisu požadoval uvést jmenovité hlasování. 
Předseda dal následně hlasovat o stanovisku, které je Přílohou č. 7 tohoto zápisu. 
pro: 6  proti: 3 (Mgr. Michal Kočí)  zdržel se: 0 
 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 19:05 hodin. 
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jméno a podpis předsedy: David Krůta 
 
 
jméno a podpis ověřovatele zápisu: doc. Ing. Lucie Sedmihradská 
 
 
jméno a podpis tajemníka komise: Ing. Hana Fojtíková 
 
 
datum vyhotovení zápisu: 31. 5. 2023 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 P10-229306/2023 

5 
 

Příloha č. 1 
 

 
STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 

č. KVV/4/1/2023 
ze dne 29. 5. 2023 

k bodu č. 4 Vyhodnocení pilotního projektu Trenéři ve škole 
 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 

informace z pilotního projektu Trenéři ve škole v Praze 10  
 

DOPORUČUJE 
II. 1. Radě MČ Praha 10 podpořit rozšíření projektu „Trenéři ve škole“ do všech ZŠ zřizovaných 
MČ Praha 10 s výjimkou ZŠ Eden (rozšířená výuka TV) 
II. 2. Radě MČ Praha 10 zajistit příslušné kroky pro získání finanční podpory z MHMP 
v souvislosti s Programem zkvalitnění výuky tělesné výchovy na základních školách v hlavním 
městě Praze pro rok 2023 
 

 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
9 9 0 0 0 

 
 

 
 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
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Příloha č. 2 
 
 

STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 
č. KVV/4/2/2023 

ze dne 29. 5. 2023 
k bodu č. 5 Informace o změnách ve vedení ZŠ Gutova 

 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 

změny na pozici ředitele ZŠ Gutova  
 

DOPORUČUJE 
Radě MČ Praha 10 zvážit udělení mimořádné odměny řediteli ZŠ Gutova Mgr. Vonešovi, který 
svoji působnost v této škole končí 

 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
8 8 0 0 1 

 
 

 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
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Příloha č. 3 
 
 

STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 
č. KVV/4/3/2023 

ze dne 29. 5. 2023 
k bodu č. 6 Informace o zavádění supervize v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10 

 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 

informaci o zahájení procesu zavádění supervize jako nástroje k zajišťování rozvoje a kvality 
pedagogů zřizovaných MŠ a ZŠ  

 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
8 8 0 0 1 

 
 

 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
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Příloha č. 4 
 
 

STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 
č. KVV/4/4/2023 

ze dne 29. 5. 2023 
k bodu č. 7 Informace o plánovaných opravách v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10 

 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 

informaci o plánovaných opravách a rekonstrukcích v MŠ a ZŠ v roce 2023 
 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
9 8 0 1 0 

 
 

 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
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Příloha č. 5 
 
 

STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 
č. KVV/4/5/2023 

ze dne 29. 5. 2023 
k bodu č. 8 Informace o změnách platových výměrů ředitelů MŠ, ZŠ, ŠJ a KDB 

 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
BERE NA VĚDOMÍ 

návrh změn platových výměrů ředitelů MŠ, ZŠ, ŠJ a KDB 
 

DOPORUČUJE 
Radě MČ Praha 10 tento návrh schválit 

 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
9 9 0 0 0 

 
 

 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
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Příloha č. 6 
 
 

STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 
č. KVV/4/6/2023 

ze dne 29. 5. 2023 
k bodu č. 9 Informace o přípravě a realizaci ceny bratří Čapků 

 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
DOPORUČUJE 

Radě MČ Praha 10 podpořit realizaci ceny bratří Čapků pro nejlepšího pedagoga MŠ a ZŠ 
včetně slavnostního předávání cen pedagogům MČ Praha 10 v rámci Světového dne učitelů 
5. 10. 2023 

 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
9 9 0 0 0 

 
 

 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
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Příloha č. 7 
 
 

STANOVISKO KOMISE VÝCHOVNĚ VZDĚLÁVACÍ 
č. KVV/4/7/2023 

ze dne 29. 5. 2023 
k bodu č. 10 Problematika realizace škol v přírodě na Horském hotelu v Janských Lázních 

 
Komise výchovně vzdělávací Rady městské části Praha 10 
 
DOPORUČUJE 

I. 1. ukončení finanční podpory pobytů žáků ZŠ zřizovaných MČ Praha 10 na Horském hotelu 
na Černé hoře v Janských Lázních od 1. 9. 2023  
I. 2. Radě MČ Praha 10 přijmout toto rozhodnutí 
  
Uvedené rozhodnutí  RMČ Praha 10 je nezbytné přijmout v nejbližším období jako podklad 
pro přípravu rozpočtu pro rok 2024 a též pro jednoznačné vyjádření MČ Praha 10 vůči 
společnostem PRAHA 10 – Rekreace, a.s., PRAHA 10 – Majetková, a.s., k včasné úpravě 
smluvních vztahů k provozování Horského hotelu pro nejbližší období a ke zvážení dalších 
možností provozování Horského hotelu v budoucnu. 
 

 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
9 6 3 0 0 

 
Dle požadavku Mgr. Kočího jmenovitě: 
pro: 6  proti: 3 (Mgr. Michal Kočí)  zdržel se: 0 
 
 

 
 
 
 

David Krůta, předseda KVV 
 
 
 


